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Interpellation 
 
Till ordförande i det kommunalägda bolaget Trelleborgs hamn AB, Jan Isaksson (M), 
angående Trafikutvecklingen i Trelleborgs hamn 
 

Jan Isaksson har varit ordförande eller vice ordförande för Trelleborgs hamn i över tretton 
år, sedan januari 2007. Under den tiden har mycket hänt i Trelleborgs hamn. Bland annat har 
antalet lastbilar som passerar Trelleborgs hamn ökat kraftigt medan andelen gods på järnväg 
minskat kraftigt. Därav föreslog Miljöpartiet ett ändrat ägardirektiv för hamnen för att bryta 
trenden.  
 
Med intresse för trafikutvecklingen till och från hamnen, som berör Trelleborg även utanför 
hamnområdet i hög grad, kommer följande frågor till ordförande Jan Isaksson: 

 
1. Hur mycket har lastbilstrafiken till och från Trelleborgs hamn ökat sen 2007 i antal 

fordon och mängd gods? 
  

2. Hur mycket har järnvägstrafiken till och från Trelleborgs hamn minskat sen 2007 i 
antal vagnar och mängd gods? 
  

3. Vilken utveckling av lastbilstrafiken planerar Trelleborgs hamn för i antal och % under 
20-talet? 
  

4. Vilken utveckling av järnvägstrafiken planerar Trelleborgs hamn för i antal och 
% under 20-talet? 
  

5. Hur arbetar Trelleborgs hamn med de nya ägardirektivet att andelen gods via 
järnvägstrafik ska öka? 

 

Emil Samnegård 
Ledamot i kommunfullmäktige 
Miljöpartiet de Gröna i Trelleborg  


